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برای استقلال دربی 
خواهد بود

وزنه برداران پناهنده المپیکی  
نمی شوند 

ایسنا: مسابقات وزنه برداری قهرمانی جهان 
۲۰۲۳ شهریور سال جاری در عربستان برگزار 
می شود. این مسابقات یکی از گزینشی های 
اصلی المپیک پاریس است و اگر ورزشکاری 
در این مسابقات شرکت نکند، حتی اگر سهمیه 
بگیرد باز هم نمی تواند به المپیک برود و حضور 
در آن الزامی است. قرار است برای اولین بار تیم 
پناهنده ها نیز در مسابقات قهرمانی جهان شرکت 
کند و فدراسیون جهانی وزنه برداری نیز ترکیب 
تیم را اعلام کرد. در این تیم چهار وزنه بردار 
زن و سه وزنه بردار مرد حضور دارند که دو نفر 
از آنها ایرانی هستند. پریسا جهانفکریان و رضا 
روحی از ایرانی های حاضر در این تیم پناهنده ها 
هستند. تشکیل این تیم ابهاماتی را در مورد 
حضور این وزنه برداران در المپیک پاریس ایجاد 
کرده است که به این تیم سهمیه المپیک پاریس 
داده می شود یا خیر و از طرفی اگر یک وزنه بردار، 
عضو تیم پناهندگان IOC باشد، چگونه سهمیه ها 
توزیع می شود؟ یکی از اعضای هیات اجرایی 
فدراسیون اجرایی ابهامات موجود را برطرف و 
اعلام کرد که تیم پناهندگان فدراسیون جهانی 
قرار نیست به المپیک پاریس برود و این لیست 
برای مسابقات جهانی ۲۰۲۳ است. از سوی دیگر 
پناهندگان فقط با حضور در تیم IOC می توانند 

به المپیک بروند. 

خارجازمستطیلسبز

 میلان قرارداد زلاتان  
را تمدید نمی کند 

رسانه فرانسوی گزارش داده سران میلان 
تصمیم گرفته اند قرارداد مهاجم سوئدی ۴۱ ساله 
خود را تمدید نکنند. تیم میلان تصمیم گرفته 
قرارداد »زلاتان ابراهیموویچ« مهاجم ۴۱ ساله 
سوئدی خود را تمدید نکند. وبگاه فرانسوی »فوت 
مرکاتو« در خبری اختصاصی از پایان ماجراجویی 
زلاتان در سن سیرو خبر داده و نوشته ابراهیموویچ 
که مدت زیادی از این فصل را به دلیل مصدومیت 
نتوانست در ترکیب سیاه وقرمزها به میدان برود، 
جایی در تیم فصل آینده میلان نخواهد داشت. 
با این حال، به نظر می رسد ابراهیموویچ که زمانی 
درباره خود گفته بود »من مانند بنجامین باتن، پیر 
متولد شده ام و جوان، می میرم« قصد دارد همچنان 
در بالاترین سطح به فوتبال خود ادامه دهد و حتی 
برای جام ملت های ۲۰۲۴ آلمان و حضور در 

ترکیب تیم ملی سوئد برنامه ریزی می کند. 

خبـــــر

با تایید هیات رئیسه فدراسیون فوتبال صورت گرفت 

پایان عصر شیرازی! 

سالپنجم
شماره1524

.. شیرازی رئیس  . آرمان ملی: حبیب ا
هیات فوتبال استان تهران که نزدیک به ۱۶ 
سال در این سمت حضور داشت، سرانجام روز 

شنبه از سمت خود کنار رفت. 
   انتقاد 

حسین خبیری عضو هیات مدیره باشگاه 
درباره  که  شایعاتی  درباره  پرسپولیس 
حضورش در هیات فوتبال استان تهران به 
گوش می رسید، اظهار داشت: مطالبه گری و 
انتقادات من برای حضور در هیات فوتبال نیست 
و همین جا به طور رسمی اعلام می کنم که قصد 
شرکت در انتخابات هئیت استان تهران را ندارم. 
این را می گویم تا دوستان بدانند که اگر انتقادی 
می شود دنبال مسائل شخصی نیستیم. عضو 
هیات مدیره باشگاه پرسپولیس افزود: یکسری 
اتفاقات و مسائل در هیات فوتبال استان تهران 
رخ داده و در رسانه ملی مطرح شده و نمی شود 
از آن چشم پوشی کرد. حرف بدی نزدیم و 
گفتیم آقای شیرازی، آقای هیات رئیسه و 
سایر مدیران، درباره این مسائل توضیح بدهید. 
من عضو مجمع هستم و مجمع وظیفه دارد 
از مدیران هیأت توضیح بخواهد. گفتم درباره 
شایعات و تخلفات توضیح بدهند، اگر صحت 
ندارد که تکلیف روشن است اما اگر صحت 
دارد که نمی شود چشم پوشی کرد. خبیری با 
بیان اینکه مسائل مختلفی درباره هیات استان 
تهران مطرح است و منافع چند صد هزار بازیکن 
و جامعه فوتبال استان است که توضیح باید داده 
شود و من از این مسائل چشم پوشی نمی کنم. 
رئیس هیات فوتبال شمال غرب استان  تهران 
تاکید کرد: شرط بندی و زد و بند در داوری 
وجود دارد و امتیاز تیم های پایه به سه چهار 
میلیارد رسیده و قطعا مربیان سازنده ای مانند 
علی دوستی مهر و آکادمی های بازیکن ساز 
که استعدادیابی می کنند، نمی توانند حضور 
پیدا کنند.  در مقابل کاسب و بنگاه دار تیم 
 می خرند و دنبال زد و بند هستند. ما حرفمان 
دفاع از حق بازیکنانی است که شایسته هستند 
و خورده می شود و ما به عنوان عضو مجمع 
تکلیف قانونی و شرعی داشتیم درباره این 
تخلفات از مسئولان هیات سوال کنیم اما به 
جای جواب دادن، بیانیه صادر می کنند که ما 

حاشیه سازی می کنیم. وی افزود: هیچ کس 
دنبال حاشیه سازی نیست و دنبال این نیست 
که جای آنها بیاید. رسانه ملی بدون دلیل و 
مدرک ادعا نمی کند. اگر حاشیه سازی است، 
مدیران هیات با مستندات ثابت کنند که 
حاشیه سازی است. بیانیه دادن اما چشم پوشی 
کردن از این اتفاقات است، هم مسائل مالی هم 
مسائل متاسفانه اخلاقی در فوتبال تهران هست 
و هر کسی چشم پوشی  می کند مدیون جامعه 
فوتبال استان تهران است که فعالیت می کنند. 

   تصمیم فدراسیون 
حبیب ا... شیرازی از ریاست هیات فوتبال 
استان تهران رفتنی شد. در جلسه دیروز هیات 
رئیسه فدراسیون فوتبال، با استعفای حبیب ا...  
شیرازی رئیس پرحاشیه هیات فوتبال استان 
تهران موافقت و احمدرضا براتی به عنوان 
سرپرست این هیات انتخاب شد. تسنیم در 
ادامه نوشت: طبق اساسنامه، در صورت استعفا 
یا برکناری رئیس، نایب رئیس عهده دار این 
مسئولیت می شود و براتی که نایب رئیس هیات 
فوتبال تهران است این مسئولیت را به عهده 
گرفت. براتی عضو هیات رئیسه فدراسیون 

فوتبال است. 
   استعفا 

بعد از اعلام رسمی تغییر در هیات فوتبال 
تهران که دیروز از سوی احسان اصولی 

سخنگوی فدراسیون فوتبال صورت گرفت، 
با شیرازی تماس گرفت تا جزئیات  مهر 
بیشتری از این اتفاق مشخص بشود. شیرازی 
درباره کنار رفتنش از هیات فوتبال به مهر 
گفت: بحث استعفا است و من در متن نامه 
استعفایم هم این را اعلام کرده ام. رئیس 
اینکه چه  درباره  فوتبال  مستعفی هیات 
اقداماتی علیه او صورت گرفته که در نهایت 
او را به استعفا واداشته است؟ تاکید کرد: هیچ 
اتفاقی نیفتاده و اقدامی نشده است. من امروز 
به این تصمیم رسیدم که استعفا بدهم. شیرازی 
با تاکید بر اینکه در حال حاضر در کلاس است 
و نمی تواند بیش از این صحبت کند، دیگر 
سوالات را بی پاسخ گذاشت. او البته ساعاتی بعد 
در تماس با مهر، اعلام کرد که آماده پاسخگویی 
است که مشروح این گفت وگو در ادامه می آید: 
بعضی ها از راه های مختلف و فضاسازی ها 
هجمه ناروا به من وارد کردند که موجب بر 
هم زدن فضای روانی فوتبال و تشویش اذهان 
عمومی شدند. ۱۵ سال برای فوتبال تهران 
زحمت کشیدم و عملکردم مشخص است. 
با سناریوسازی قصد تخریب شخصیتم را 
داشتند و تهمت های بی اساس و ناروایی زدند 
که آن را پذیرا نبودم. از طریق مراجع قضائی 
پیگیری می کنم و آنها را به خدا واگذار می کنم. 
امروز با مهدی تاج صحبت و مشورت کردم و 

گفتم اگر صلاح است استعفا بدهم تا فضا بیش 
از این ملتهب نشود. نمی دانم در فدراسیون و 
اطراف آقای تاج دشمن داشتم یا نه. یکسری 
آدم های معلوم الحال بودند که روز گذشته هم 
در برنامه ای در تلویزیون حاضر شدند و خط و 
خطوط دادند. برای صدا و سیما متاسفم که 
برای کسی که در مراجع قضائی علیه او رای 
صادر شده است، زمان می دهند تا مرا با چالش 
بکشد. هرچیزی یک قانون دارد. طرف را بعد 
از آنکه تخلفاتش در هیات فوتبال قطعی شده، 
اخراج کردیم اما پس از آن شروع به جوسازی 
کرد. تلاش کردند در فضای مجازی علیه من 
مطالبی عنوان کنند که قابل پیگیری بود. 
خدا را شکر این پرونده را به نتیجه رساندیم و 
حکم محکومیت آن فرد صادر شد. یکسری ها 
مغرضانه عمل کردند و دنبال اقامت خارج از 
ایران گرفتن بودند. با کسی که ۱۵ سال خدمت 
کرد، این کار را کردند. موجی ایجاد کردند تا 
افکار عمومی را فریب بدهند. متاسفانه بخشی 
از رسانه ها هم انصاف را رعایت نکردند. یک 
مجری حق ندارد وسط برنامه مطالبی را مطرح 
کند که به نفع یکی از دو طرف مناظره کننده 
باشد. خوشبختانه هیات رئیسه فدراسیون هم 
امروز عکس العمل مناسبی نشان داد و پرونده 
آن فرد را به کمیته اخلاق ارجاع داد. من بحث 
خانوادگی بودن هیات فوتبال تهران را تکذیب 
کرم. فقط پسرم بود که از سال ۱۳۸۸ در هیات 
فوتبال و با مجوز علی کفاشیان مشغول به 
کار بود. به دروغ گفتند پسر من ۹ کار انجام 
می دهد در حالی که گفته بودم چهار یا پنج کار 
انجام می دهد؛ آنهم در شرایطی که فقط یک 
حقوق دریافت می کرد. پسرم هر کاری که از 
دستش بر می آمد انجام می داد. بحث خانوادگی 
بودن هیات فوتبال نخ نما شده بود. رابطه ام با 
مهدی تاج؟ امروز با هم صحبت کردیم. او در 
زمان انتخابات که گل محمدی هم حضور 
داشت، از ما حمایت کرد. امروز هم تماس 
داشتیم و اظهار محبت کرد. به او گفتم که در 
این شرایط می خواهم استعفا بدهم. آقای براتی 
)سرپرست جدید هیات فوتبال تهران( را خودم 
معرفی کردم. در مجمع گذشته، براتی به هیات 

رئیسه هیات فوتبال رسید. 

 عارف غلامی مدافع تیم فوتبال استقلال 
گفت: هفته گذشته هم که خودمان مصاحبه 
کردیم و از مخبر و وزیر ورزش خواهش کردیم 
ولی انگار نه انگار و این تیم را به امان خدا رها 

کرده اند. 
 برد مقابل آلومینیوم 

عارف غلامی پس از پیروزی استقلال مقابل 
آلومینیوم اراک اظهار داشت: خدا را شکر 
می کنم هرچقدر که جلو تر می رویم تیم ما 
آماده تر می شود و شرایط خود در جدول را با 
تیم  صدر نشین حفظ می کند. ولی متأسفانه 
مشکلات رفته رفته بیشتر می شود. یادتان 
است ما حدود ۹ امتیاز از صدر جدول فاصله 
داشتیم اما با تلاش بازیکنان و کادر فنی و دیگر 
عوامل این فاصله را کمتر کردیم. متأسفانه در 
این میان بعضی از مسئولین به جای اینکه به 
ما کمک کنند بیشتر بین بازیکنان ما فاصله 
می اندازند. ما هیچ تلاش و اراده ای برای حل 

مشکلات ندیدیم. 
 مشکلات 

وی در خصوص مصاحبه مدیر عامل باشگاه 

و رفع مشکلات گفت: هیچ مشکلی از تیم 
رفع نشد بلکه از امکانات تیم هم کم کردند. 
همچنین هیچ اتفاق مثبتی هم رخ نداد. غیر 
از اینکه قربان زاده در یک برنامه با حضور مدیر 
عامل باشگاه حضور پیدا کرد و خیلی از چیزها 
مشخص شد. ببینید راحت بگویم هیچ تیم 
مدیریتی پشت این تیم نایستاد که فکر کنیم 
یک مدیر پشت ما وجود دارد. نه برای نتیجه 
گرفتن های این تیم و نه برای هوادار کاری 
کردند. شما ببینید در اراک مردم با شور و 
شوق به ورزشگاه آمدند تا تیم محبوب خود 
را تشویق کنند. من گفته ام باز هم می گویم 
ما خودمان هستیم و خودمان. فکر می کنم در 
مصاحبه هایی هم که انجام دادیم حرف خودمان 

را به مسئولان بالاتر هم رساندیم. 

 نگاه ملی؟
مدافع تیم فوتبال استقلال افزود: مسئولان 
باید به ما توضیح بدهند که نگاه ملی یعنی چه؟ 
اصلا چون در مورد استقلال یک بحث میلی 
پیش آمد تا بحث ملی و بارها شاهد بودیم که 
برای تیم های دیگر هم چنین اتفاقاتی افتاده بود. 
در آن برهه زمانی هم خیلی خوشحال بودیم که 
به تیم هایی که دولتی هستند رسیدگی می کنند 
و مشکلاتشان را رفع می کنند. شاید کمی به نفع 
فوتبالیست ها کار کنند. اما کمک اصلی آن ها 

برای این مردم و هواداران است. 
 مذاکره 

وی در ادامه درباره صحبت کردن با مسئولان 
باشگاه تصریح کرد: سلسله مراتب در باشگاه 
استقلال وجود ندارد. ما خیلی از صحبت ها را به 

مسئولان می گوییم و تأکید می کنیم که انتقال 
دهند ولی اصلا چنین چیزی وجود ندارد. من 
مانده ام اول با سرمربی صحبت کردیم بعد با 
سرپرست، بعد از آن با مدیر اجرایی صحبت 
کردیم. هفته گذشته هم که خودمان مصاحبه 
کردیم و از آقای مخبر و وزیر ورزش خواهش 
کردیم ولی انگار نه انگار و این تیم را به امان 
خدا رها کرده اند. انگار نه انگار این تیم مدعی ۲ 
قهرمانی است. شما ببینید ما تا کی باید ضربه 
مدیرانی را بخوریم که هیچ تخصصی ندارند. یک 
برنامه یک ساعت و نیمه برگزار شد همه متوجه 
شدند که در باشگاه چه خبر است. حالا این یک 
برنامه ۲ ساعته بود ما تمام روزمان با این افراد 

در باشگاه می گذرد. 
 حل مشکلات 

غلامی در پایان درخصوص اینکه امیدی 
برای حل مشکلات دارند یا خیر گفت: واقعا 
دیگر کلمه امید برای ما و حل مشکلات در این 
زمان مرده است. فقط امیدمان به خودمان است 
تا بتوانیم بازی های لیگ به نتیجه ای که خومان 

می خواهیم برسیم. 

   تشکر 
بهزاد غلامپور مربی دروازه بان های استقلال نیز که 
از عملکرد شاگرد خودش به وجد آمده با یک استوری 
اینستاگرامی از او تشکر کرد. غلامپور با انتشار عکسی 
از سیو حسینی در دیدار با آلومینیوم و یک ایموجی 

»عقاب« از او تمجید کرد .

             هدیه تولد 
ثابت ایمانی روز جمعه تولد 23 سالگی خود را جشن 
گرفت و این روز با پاس گلی که داد، برایش رویایی هم شد. 
بعد از گل هم ابراهیم صالحی کاپیتان خودروسازان با 
واکس زدن نمادین به کفش ثابت ایمانی به او با این شیوه 

خاص شادی گل هدیه تولد نیز داد. 

            اتفاق تلخ   
منچستریونایتد توانست با برتری 2- 0 برابر اورتون 
هم موقتا به رتبه سوم جدول لیگ برتر انگلیس برسد و 
هم برای بازی پنجشنبه برابر سویا در یک چهارم نهایی 
لیگ اروپا روحیه بگیرد. تنها اتفاق تلخ بازی مصدومیت 

مارکوس رشفورد در دقیقه 79 و تعویض او بود. 

ت
شــ
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کوتاه
تسنیم: بهتاش فریبا 
مربی و بازیکن پیشین 
استقلال  فوتبال  تیم 
با اشاره به اظهارات و 
و  بازیکنان  نتقادات  ا

کادر فنی این تیم از مدیریت باشگاه گفت: کار درستی 
انجام نشد که علی فتح ا... زاده و پرویز مظلومی به برنامه 
تلویزیونی رفتند. نمی دانم در جریان بودند که رئیس 
سازمان خصوصی سازی می آید یا شیطنت های مجری 
برنامه »فوتبال برتر« بود که آنها را رو در روی هم قرار 
دادند. فتح ا... زاده از همه پتانسیل هایی که فکر می کرد 
بتواند پول دریافت کند، استفاده کرد. او پیش آقای مخبر 
معاون اول رئیس جمهور، وزیر ورزش و جوانان و... رفت. به 
نظرم، اراده ای برای حل مشکل استقلال نبود. در گذشته 
کمک هایی به تیم های دیگر شد و می توانستند به استقلال 
هم کمک کنند. فریبا ادامه داد: بازیکنان خارجی به همراه 
کادر فنی چند ماه است پول شان را نگرفته اند و خیلی راحت 
می توانند تیم را ترک کرده و شکایت کنند و پول شان را 
بگیرند، اما این کار را نکرده اند و جای تشکر دارد. کوین 
یامگا، رافائل داسیلوا و مربیان خارجی استقلال برای پیروزی 
تیم می جنگند. با این حال، اختلاف نظری بین بازیکنان 
و مدیریت باشگاه بر سر درصد پول های دریافتی وجود 
دارد، همان اختلافی که روزبه چشمی درباره آن در برنامه 
»فوتبال برتر« حرف زد. طبق گفته مدیریت، حدود ۶۰ تا 
۶۵ درصد پول به بازیکنان پرداخت شده است که آنها چون 
از سال گذشته طلب دارند بخشی از آن را به حساب سال 

گذشته منظور می کنند. 

بیــنالمــلل
  تیم فوتبال اینتر در حالی در هفته بیست ونهم 
رقابت های سری A ایتالیا در خانه سالرنیتانا به تساوی 
یک - یک رضایت داد که روملو لوکاکو در دقیقه ۶۴ یک 
فرصت سوزی بزرگ داشت و توپی که در یک قدمی دروازه 
روی یک ضربه کرنر به او رسید را در کمال ناباوری با ضربه 
سر به تیر افقی دروازه زد. این مهاجم بلژیکی در هفته های 
اخیر چند فرصت گلزنی دیگر را هم از دست داده بود و با 
موقعیت خوبی که در این بازی از دست داد، باعث شد تا 
اینتر در چهار بازی اخیر خود در این رقابت ها تنها یک امتیاز 
کسب کرده باشد. او اما در پایان بازی جزو معدود بازیکنان 
نراتزوری بود که به سمت هواداران اینتر که در این بازی 
خارج از خانه حضور داشتند، رفت و از آنها عذرخواهی کرد. 
هواداران دوآتشه اینتر موسوم به »کوروانورد« هم از رفتار 
لوکاکوی ۲۹ ساله استقبال کردند و با انتشار یک استوری در 
حساب کاربری »اینستاگرام« خود اعلام کردند: »همیشه 
در مواجهه با هر چیزی، مهم نیست که خوب یا بد پیش 
برود، مهم مسئولیت پذیری است. در خوش شانسی و در 
مصیبت ، ما آنجا )روی سکوها برای حمایت از تیم( خواهیم 
بود.« لوکاکو که قرارداد قرضی اش با اینتر در پایان فصل 
جاری به پایان می رسد، این فصل در ۲۲ بازی برای این تیم 
در رقابت های مختلف به میدان رفته و آمار ۶ گل زده و ۲ 
پاس گل را از خود برجای گذاشته است. اینتر با این تساوی 
۵۱ امتیازی شد و در حالی در رده چهارم جدول رده بندی 
سری A ایستاده که تیم های رِم و آتالانتا چشم به کسب این 

جایگاه دارند. 

دیدگـــــاه
عملکرد پرسپولیس در دفاع بهتر از حمله 

حمیددرخشان
 کارشناس فوتبال

پرسپولیس در هفته بیست و پنجم لیگ برتر مقابل ملوان 
بندرانزلی به برتری پرگل رسید. به نظرم پرسپولیس بازی 
بدی انجام نداد و به نظرم تا قبل از به ثمر رسیدن گل اول 
بازی شکل آرام و نرمالی داشت و اتفاق خاص و خطرناکی 
روی دروازه های دو تیم رخ نداده بود. جرقه پرسپولیس در 
7- ۸ دقیقه طوفانی زده شد و موفق شدند با یک بازی برتر در 
چند دقیقه به گل اول برسند. ناگفته نماند که گل اول روی 
نبوغ سعید صادقی و پاس زیبایش به مهدی ترابی به ثمر 
رسید. خوشبختانه صادقی در چند بازی اخیر پس از رهایی 
از مصدومیت دوباره در ترکیب پرسپولیس جا افتاده است. 
با روحیه  خوبی که بازیکنان پرسپولیس پس از زدن گل اول 
گرفتند، بر بازی سوار شدند و ۱۰ دقیقه بعد به گل دوم هم 
دست یافتند. این اختلاف ۲ گل باعث شد پرسپولیس در 
ادامه با حاشیه امنیت و تمرکز بهتری نسبت به ملوان بازی 
کند. گل سوم هم روی اصل غافلگیری زده شد و در شرایطی 
به ثمر رسید که پرسپولیس در حال کنترل بازی بود. ملوان 
هم خیلی تلاش کرد، اما در طول بازی بازیکنان میانی 
پرسپولیس جلوی فضاسازی و پاس کاری بازیکنان ملوان 
را گرفتند و واقعا ملوان در ۹۰ دقیقه فرصت چندان جدی 
برای گلزنی نداشت و بیرانوند روز بسیار آرامی را سپری کرد. 
اصلا نمی توانیم بگوییم که پریرا مهاجم خوبی است چرا که 
در چند بازی که به کار گرفته شده تاثیرگذار نبوده و در یک 
بازی هم که از زمین اخراج شد. این تک گلی هم که زده روی 
یک اتفاق به ثمر رسیده و نمی توانیم زیاد به پریرا امیدوار 
باشیم زیرا مهاجم توانمندی نشان نداده است. فعلا از مهدی 
عبدی در نوک پیکان حمله استفاده می شود و گاه گداری 
هم به آل کثیر بازی می دهند. متاسفانه پس از رفتن لوکادیا، 
شیخ دیاباته هم مدام مصدوم بوده و از آمادگی به دور است 
و تقریبا هیچ کمکی به پرسپولیس نکرده است. پریرا هم 
مهاجم زهرداری نیست و به همین خاطر گل محمدی بیشتر 
به عبدی اعتماد کرده است. پرسپولیس در خط دفاعی 
بهتر از حمله بوده است، اما برای قهرمانی در فصلی که دو 
رقیب جدی مانند سپاهان و استقلال در کورس هستند به 
همت و تلاش بیشتر نیاز دارد. متاسفانه پرسپولیس با اینکه 
۸ امتیاز از رقبایش پیش بود، در چند بازی فرصت سوزی 
کرد و اکنون باید در ۵ بازی باقی مانده فقط برای پیروزی به 
زمین برود و کاری به نتایج استقلال و سپاهان و لغزش این 

دو تیم نداشته باشد. 

مهدی امیرآبادی بازیکن سابق تیم استقلال 
در خصوص شرایط این تیم در لیگ برتر و آسیا 

صحبت کرد. 
 نظر شما در خصوص برتری یک بر صفر 

استقلال در خانه آلومینیوم اراک چیست؟
 جا دارد از تک تک بازیکنان تیم که با غیرت 
بازی کردند و باعث پیروزی استقلال شدند تشکر 
کنم. اتفاقات حاشیه ای زیادی پیرامون باشگاه 
استقلال است و با وجود مشکلات مالی، بازیکنان 
فقط برای هواداران بازی می کنند. درود به شرف 
آنها که برابر تیم خوب آلومینیوم آن هم در اراک 
برنده شدند. بازی خوبی از استقلال دیدیم و گلی 
که مهدی قائدی زد روی زیرکی و باهوشی خود 
به ثمر رساند. دیگر بازیکنان هم کمک کردند تا 
این پیروزی حفظ شود و حالا استقلال در کورس 
قهرمانی باقی مانده و می تواند به قهرمانی امیدوار 

باشد. 
  استقلال از آسیا حذف شد!

 خواهشم از مسئولان ورزش کشور به خصوص 
وزیر ورزش این است که به کمک تیم های مردمی 
استقلال و پرسپولیس بروند. این ها هوادارانی دارند 
که بی صبرانه به دنبال اخبار تیم شان هستند. من 
۱۱ سال است از استقلال جدا شدم و هنوز در 
خیابآنکه من را می بینند در مورد تیم می پرسند 
در حالی که من در باشگاه نیستم که بتوانم به آنها 
خبری بدهم. دست به دامان مسئولان ورزشی 
می شوم که کاری از دست شان برمی آید. اینکه 
استقلال از آسیا حذف می شود یا پول هایی که از 
طریق بورس به دست آمده مشخص نیست کجا 
خرج می شود، تکلیف این اتفاقات روشن شود. 
مالک تیم های استقلال و پرسپولیس مردم هستند، 
تو را به قرآن یک ذره به فکر مردم باشند اگر آنها 
را دوست دارند. چرا خجالت نمی کشید و دست 
از این کارهای تان برنمی دارید. نمی دانم مقصر 
اصلی چه کسی است ولی وقتی پول بوده چرا داده 
نشده که طلب استراماچونی باعث حذف استقلال 

از آسیا شود. 
  استقلال یک بازی با هوادار دارد و سپس 

دربی با پرسپولیس را برگزار می کند!
 حساس ترین بازی برای استقلال دربی خواهد 
بود. اگر تمام بازی ها را برنده شوی و در دربی بازنده 
شد، تیم ضعیف خواهید بود. استقلال ضمن اینکه 
خود را در کورس قهرمانی حفظ می کند، باید تمام 
حواشی و ایرادها را کنار بگذارد و با تمام توان به 
دنبال برتری در دربی باشد چون این بار بیش از 
هر زمان دیگری به ۳ امتیاز آن نیاز دارد. بازی با 
آلومینیوم تمام شد، بازی با هوادار هم باید برنده 
استقلال باشد تا از کورس جا نماند، بعد آماده بازی 
با پرسپولیس شود. هواداران کری می خوانند و اگر 

استقلال قهرمانی می خواهد باید دربی را ببرد. 
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حلالی: پایان فصل گل محمدی را قضاوت کنیم

غلامی:

 همه جوره با مسئولان صحبت 
کردیم اما انگار نه انگار 

پیشکســوت پرســپولیس گفت: قضاوت درباره عملکرد 
یحیی گل محمدی تا قبل از پایان فصل زود است و باید اجازه 
دهیم فصل به اتمام برسد. اســماعیل حلالی در گفت وگو با 
ایسنا، در ارزیابی از عملکرد پرسپولیس در رقابت های لیگ 
و پیروزی این تیم مقابل ملوان که منجر به کاهش فاصله با 
صدرجدول به یک امتیاز شد، اظهار کرد: پرسپولیس بازی 
خیلی خوبی را ارائه داد و در یک شــرایط مناسب توانست 
بازی را به نفع خود به پایان برساند. پرسپولیس رقابت خیلی 
تنگاتنگی با سپاهان و استقلال دارد. هر چند پرسپولیس از 
نظر فنی و امتیازی بالا و پایین زیاد داشت، اما باز هم توانست 
شرایطی را ایجاد کند تا در کورس بماند. وی گفت: با احتساب 
دربی پنج بازی دیگر باقی مانده اســت که باید پرسپولیس 

تلاش کند اشتباهات خود را به حداقل برساند. جام حذفی 
و لیگ برای ما اهمیت زیادی دارد و باید بتوانیم برای فصل 
بعد مجوز جام لیگ قهرمانان آســیا را بگیریم. پیشکسوت 
پرسپولیس پیرامون این پرسش که پرسپولیس چقدر شانس 
قهرمانی دارد؟ افزود: هر کدام از تیم ها امکان دارد لغزش پیدا 
کنند و یا به شرایط مطلوب برسند، در حقیقت بازی های ما 
سخت است و برای شکست تیم ها باید با برنامه حرکت کرد. 
البته هیچ چیزی مشــخص نیست و بازی های آینده شانس 
قهرمانی را تعیین خواهد کرد. حلالی همچنین در پاســخ 
به این پرسش که اگر پرســپولیس این فصل قهرمان نشود، 
گل محمدی همچنان باید سرمربی پرسپولیس بماند؟ اظهار 
کرد: قضاوت در این زمینه زود است، باید اجازه دهید فصل 

تمام شود و سپس راجه به مسائل کلان پرسپولیس صحبت 
کرد که گل محمدی همچنان سرمربی پرسپولیس بماند یا 
خیر؟ وی در پایان پیرامون این پرســش که چقدر درویش 
در پرسپولیس موفق عمل کرده اســت؟ تصریح کرد: اداره 
باشگاهی چون پرسپولیس واقعا سخت است و او تا جایی که 
توانسته سعی کرده مشکلات باشگاه را به حداقل برساند تا 
بازیکنان با آرامش کار کنند و در این خصوص عملکرد موفقی 
داشته است. ضمن اینکه معتقدم در رده سنی بزرگسالان او 
فوق العاده عمل کرده اما در رده پایه همچنان اندر خم یک 
کوچه هستیم، به نظر می رسد پشــتوانه هایی که برای رده 
پایه انجام داده به خاطر مشــکلات تیم بزرگسالان نتیجه 

بخش نبوده است. 


